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Kirjaamo

Lähettäjä:
Lähetetty: maanantai, 12. huhtikuuta 2021 18:45
Vastaanottaja: Kirjaamo
Aihe: 1/21309, 1/21231 ja 1/1310 Baana

Luokat: Purppura luokka

Vastustan Korkinmäenkadulle tulevaa pyörätie baana suunnitelman toteutusta. Koska paljon turvallisempi reitti
pyöräilijöille olisi Suutalan sillalta Suutalankadun viertä pitkin tehtävä pyörätie. Siellä olisi hyvin tilaa eikä autoja olisi
pyörätien risteyksissä lainkaan. Vihiojan rantaan mahtuisi pyöräkaistat molempiin suuntiin hyvin, maisema on kaunis
ja turvallinen Hallilantie tulisi ainoaksi ylitettäväksi tieksi, tai alitettavaksi nykyisin kevyenliikenteen alikulun
kohdalta.
Korkinmäenkatu on nykyisin erittäin vilkas ja autoilu lisääntyy jatkuvasti etenkin kun julkinen liikenne täältä loppuu.
Korkinmäenkatua ajetaan pyörillä jo nykyisinkin erittäin kovaa vauhtia ja baanan tullessa vauhti lisääntynee
entisestään. Risteyksistä on huonot näkyvyydet, kuten myös lukuisista omakotitaloista kadulle tultaessa.
Toivon että tulisi turvallisempi reitti pyöräilijöille sekä autoilijoille.
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